
 

 

Zapisnik izredne seje Sveta staršev v šolskem letu 2024/25, 

ki je potekal v sredo, 18. 2. 2025 ob 17.00 uri na enoti Dolinca 

 
DNEVNI RED: 

1. Pozdrav in pregled prisotnosti 

2. Pregled in potrditev zapisnika prejšnje seje 

3. Novosti in načrti vrtca Hrastnik 

4. Seznanitev s finančnim poročilom in načrtom Sklada vrtca za šolsko leto 2024/2025 

5. Zdravje v vrtcih (obveščanje) 

6. Govorilne ure (enkrat letno) 

7. Predstavitev pohval/graj, ki so se zbrale 

8. Razno 

 

1. Pozdrav in pregled prisotnosti 

ENOTA ODDELEK SKUPINA PREDSTAVNIK PRISOTNOST 

 

 

 

 

 

DOLINCA 

Nika Funkl Žabice Anže Oblak Da 

Nika Funkl Medvedki Dean Docić Da 

Nataša kutin Miške Anja Ivančič Da 

Tanja Kontrec Pikapolonice Namestnica 

Daniela Mitrevska 

Da 

Helena Napret Sovice Nives Poglajen Da 

Saša Bavcon Uduč Zajčki Aleksandra Lah Da 

Lucija Jovan Levčki Irena Vozel Ne 

 

 

 

SONČEK 

Sanja Funkel  Delfinčki Dejan Gojić Da 

Ivana Mimić Ribice Petra Gregorčič Da 

Romana Povh Želvice Polonca Cvelbar Da 

Mirjam Rupar Zvezde Aleksandra Grošelj Ne 

Nataša Babič Hobotnice Suzana Majcen Da 

 

 

 

LUČKA 

Daša Urana  Čebelice Monika Schwarz Da 

Neja Kolenc Gosenice Elvisa Ibrahimović Da 

Maja Petan Majcen Metuljčki Sara Kandolf Ne  

Urška Mastnak Mravljice Matej Strgaršek Ne 

 

 

Prisotnih je bilo 12 članov od 16. Ugotovljeno je bilo, da je Svet staršev sklepčen. 

Izredne seje se je udeležila tudi Renata Košica, ravnateljica Vrtca Hrastnik. 



2. Pregled in potrditev zapisnika prejšnje seje 

Predsednica sveta staršev Polonca Cvelbar je prebrala zapisnik prejšnje seje (Zapisnik Sveta staršev 

1. redne seje sveta, dne 1. 10. 2024).  

Ugotovljeno je bilo, da sta bili planirani dve zunanji dejavnosti v Vrtcu Hrastnik in sicer angleščina in 

pravljična joga. Omenjeno se ne izvaja, ker ni bilo dovolj prijav. Prav tako je bilo ugotovljeno, da se 

angleščina ni izvedla zaradi problema v zvezi z najemom prostora v vrtcu Hrastnik in je izvajalka sama 

odpovedala dejavnost. 

Vrtec na zunanje dejavnosti nima vpliva, saj nimajo notranjih izvajalcev. Vse plačljive dejavnosti so 

zunanje in jih vrtec izpeljuje na način sodelovanja z zunanjimi izvajalci. 

 

3. Novosti in načrti vrtca 

- Na enoti Dolinca se je odprl polovični oddelek in imajo razpis za vzgojiteljico. V primeru, da ne bodo 

dobili nove vzgojiteljice, bodo izvedli notranjo prerazporeditev. Za odprtje polovičnega oddelka je 

zakonsko določen pogoj najmanj 6 otrok. Polovični oddelek se ne bo razbijal in otroci v tej skupini 

ostanejo skupaj do konca šolskega leta.  

- Sanacija hriba je v domeni občine Hrastnik, Sektor za okolje in prostor, ki bodo določili, kdaj točno 

se bodo dela izvedla. Računajo na popravilo še v letošnjem šolskem letu. V času sanacije hriba bo 

vse zaščiteno, da bo varno za otroke. 

- Javna razsvetljava ni bila popravljena, zato je ravnateljica hišnika še enkrat pozvala k pregledu 

zadeve. 

- Druge novosti niso bile ugotovljene. 

 

4. Seznanitev s finančnim poročilom in načrtom Sklada vrtca za šolsko leto 2024/2025 

Predstavnik Upravnega odbora Sklada Vrtca Hrastnik Dejan Gojić je povedal, da je v skladu zbranih 

skupno 6.600 EUR. 

Ostale posebnosti niso bile ugotovljene. 

 

5. Zdravje v vrtcih (obveščanje) 

Ravnateljica je povedala, da strokovni delavci nenehno opozarjajo starše na pravilno ravnanje ob 

bolezni, vendar se večina staršev opozorila ne drži oziroma ga ne upošteva. Strokovni delavci vedo, da 

starši otrokom dajejo paracetamol pred prihodom v vrtec, ki pa okoli 11. ure popusti in otroci zakuhajo. 

Veliko staršev klic vzgojitelja ne gane. Otroci, ki so bolni, tako do kosila okužijo še vse ostale. Bolezen 

zaokroži in se razširi tudi na strokovne delavce.   

Velikokrat je vzgojiteljica s strani staršev okarana, češ, da nima pravice, da otroka zjutraj ne sprejme, 

ali da morajo starši po otroka že pri 37o C. Na starših je torej da precenijo, ali je dejansko z otrokom kaj 

narobe ali ne. Ali je možnost prenosa okužbe na prijatelje in zaposlene ali ne. Tukaj je vrtec nemočen, 

če starši ne pridejo nasproti.  

Ugotovljeno je bilo, da v Vrtcu Hrastnik uporabljajo čelni termometer ali pa termometer za pod pazduho. 

Glede na to, da čelni termometer ni tako zanesljiv kot termometer za pod pazduho, bo ravnateljica vsem 

oddelkom vseh enot nabavila termometre za merjenje temperature pod pazduho. Res pa je, da je vsak 

človek drugačen in je lahko temperatura 37o C za nekoga usodna, nekomu drugemu pa nič ni. A navodila 

NIJZ so jasna in na voljo staršem na spletni strani in ob vhodu v igralnice. 

Izpostavljeno je bilo tudi vprašanje, če je eden od sorojencev bolan, ali drugega pripeljati v vrtec. 

Ravnateljica pove, da je glede na vse dosedanje ugotovitve in izkušnje jasno, da smo vsi, ki smo v stiku 

z okuženim, potencialni kliconosci. Torej gre za moralno odgovornost staršev, kaj bodo storili. 

 

 



6. Govorilne ure (enkrat letno) 

Starši imajo zakonsko pravico do ene govorilne ure v šolskem letu. Po potrebi bo staršem omogočeno 

več kot ena ura, če se bo pokazalo, da je to potrebno. Strokovni delavci pripravljajo portfolijo za vsakega 

otroka, ki bo ob koncu leta tudi pokazatelj otrokovega napredka. Pogovor lahko poteka tudi preko 

aplikacije MojAsistent, ki to omogoča. 

Potrebe staršev po pogovoru s strokovnimi delavci so različne. Eni želijo vedeti za vsak otrokov korak 

v vrtcu, eni pa ne pridejo na govorilno uro niti takrat, ko so povabljeni. Vzgojitelj se mora na govorilno 

uro pripraviti, zato pa mora otroka spoznati. Posledično nekateri starši pridejo na vrsto za govorilno uro 

v pomladnih mesecih, kar je nekaterim prepozno, zlasti se gre za predšolske otroke. 

Ravnateljica pove, da se lahko starši na otrokovo vzgojiteljico obrnejo tudi prej, če čutijo potrebo po 

določenih informacijah. 

 

7. Predstavitev pohval/graj, ki so se zbrale 

Predstavniki staršev so zbrali pohvale in graje staršev iz svojih oddelkov vrtca.  

Izpostavljene so bile naslednje pohvale: 

- Pohvala Romani Povh za obvestilo staršem v času, ko je bila pisna grožnja naslovljena na vrtec 

Hrastnik. Otroke je pomirila na način, da jim je posredovanje policije predstavila kot del poklica 

in otroci situacije niso čutili kot morebitno nevarnost. 

 

 

8. Razno  

- Zbiranje donacij: zbiranje donacij je odločitev vrtca; vse kar dobimo, porabimo za potrebe otrok; 

vsaka donacija je zabeležena v računovodstvu; letos se je ta način pridobivanja sredstev izkazal 

za pozitivnega, zato bomo s tem nadaljevali tudi v prihodnje; koliko je bilo zbranih donacij pa ni 

v domeni staršev, da bi lahko zahtevali to informacijo.  

 

- Fotografiranje: studio Ventura, ki je bil letos s strani staršev izglasovan za fotografiranje v Vrtcu 

Hrastnik, bo le-tega izvedel med 8.4. in 10.4. 2025. 

Vsi predstavniki oddelkov smo se strinjali, da v prihodnje ponudnika fotografiranja izbere 

zavod sam. Predlagamo samo, da bi bil ponudnik lokalen in da bi bila samo skupinska slika, 

vse kar je dodatno, je skupinsko obremenjujoče. 

 

-  Spletna stran Vrtca Hrastnik je  ažurirana, jedilniki so mesečni in so redno objavljeni na spletni 

strani zavoda. 

 

- V zvezi z neznanim moškim, ki je sedel v garderobi vrtca Hrastnik in se predstavljal, da prihaja 

iz mladinske knjige, ravnateljica pove, da jo je predstavnik mladinske knjige poklical in prosil za 

dovoljenje za prodajo otroških knjig, kar mu je tudi dovolila. V vrtcu ni bil brez dovoljenja ali brez 

vednosti strokovnih delavcev. 

 

- Vrtec Hrastnik ima kot vsi ostali vrtci težave glede vhodnih vrat, saj bi po požarnem zakonu le-

ta morala biti odklenjena, po šolski zakonodaji pa odklenjena. Ravnateljica pove, da bodo iskali 

rešitve, saj je na prvem mestu varnost otrok in zaposlenih. 

 

- V vrtcu je veliko neplačnikov oskrbnine, ki jih zavod opominja ustno ali pisno, nato sledi izvršba. 

Kljub neplačil staršev zavod otrok ne zavrača in jim nudi vso oskrbo in varnost.  

 

- O počitku otrok je bilo že govora in ravnateljica predstavnike še enkrat opozarja, da imajo vsi 

otroci v vrtcu možnost počitka. Tisti pa, ki spanec potrebujejo, lahko v miru tudi zaspijo. Ostali, 

ki pa ne spijo, imajo možnost umirjenih dejavnosti ločeno od spečih otrok. Otroku morajo 

zagotoviti počitek, v nasprotnem primeru kršijo otrokove pravice. 



 

- Predstavniki so povprašali, če se lahko izmenjava igrač, ki je bila izvedena na enoti Sonček, 

izvede tudi v drugih enotah. Ravnateljica je na omenjeno vprašanje odgovorila, da je vsaka 

enota avtonomna in se sami odločajo, kaj bodo izvedli glede na zmožnosti, lokacijo, potrebe, 

vedno pa poskušajo nove stvari.  

 

- Ravnateljica še enkrat poudari, da se rojstni dnevi otrok praznujejo brez prinašanja sladkarij. 

Tako se izognemo težavam z alergiki, morebitnim nesrečam mlajših otrok ob nekontroliranem 

zaužitju in spodbujamo bolj zdrav način prehranjevanja. Podobno je tudi pri popoldanski malici, 

ki se je v igralnici, ne odnaša se je domov. Tukaj pa gledamo tudi s higienskega vidika in kulture 

prehranjevanja. 

 

- Varnost v cestnem prometu: ravnateljica pove, da je to pobudo naslovila na vrtčevsko 

predstavnico za Preventivo v cestnem prometu, ki jo bo posredovala na Svet za preventivo in 

vzgojo v cestnem prometu.  

 

- Vzgojiteljice v primerih poškodb in bolezni obveščajo starše. Včasih česa ob takem številu otrok 

tudi ne opazijo, morda tudi pozabijo, če ni šlo za nič hujšega. Ravnateljica pove, da če se kdaj 

karkoli pozabi povedati naprej, ni zlonamerno ampak človeško, vsi smo ljudje. Bo pa opozorila 

strokovne delavce za čim večjo doslednost pri prenosu informacij.  

 

- Obveščanje o spremembi poslovalnega časa: ravnateljica še enkrat poudari, da je mesec 

september čas, ko se spremlja prihode in odhode otrok, in se na podlagi tega oblikuje poslovalni 

čas, ki velja od oktobra dalje. Takšen poslovalni čas velja do konca šolskega leta in se ne 

spreminja, če za to ni potrebe. 

 

- Vrtec Hrastnik se bo s 1.3.2025 podražil. 

 

- Starši lahko v vrtcu predstavijo svoj hobi, poklic, dramatizacijo ali kakšno drugo zanimivo 

dejavnost, berejo otrokom… 

 

- Vrtec Hrastnik bo v času počitnic v aplikaciji MojAsistent vse otroke odjavil, starši pa bodo  

strokovnim delavcem v tabelo vpisali, kdaj bodo potrebovali varstvo za svojega otroka, ki ga 

bodo vzgojiteljice prijavile nazaj. Tisti starši, ki otroka za čas počitnic ne bodo prijavili nazaj, 

med počitnicami ne bodo mogli pripeljati otroka v vrtec. Tako bo vrtec zmanjšal razliko med 

vpisanimi otroki in dejansko prisotnimi v času počitnic, in tako lažje organiziral delo, zmanjšala 

se bo tudi količina zavržene hrane.  

 

- Ugotovljeno je bilo, da starši na enotah še zmeraj puščajo odprta vhodna vrata, kar se šteje za 

veliko malomarnost. Ravnateljica zato opozarja, da starši dosledno zapirajo vhodna vrata 

v vrtec zaradi varnosti vseh otrok.  

 

- Predstavnica sveta staršev je opozorila, da nekateri vzgojitelji dovolijo otrokom, da na tablicah 

gledajo risanke. Omenjeno se zdi sporno, saj smo kot starši nenehno opozorjeni na uporabo 

mobilnih telefonov, tablic in televizije. Ravnateljica je poudarila, da imajo vzgojiteljice tablice 

namenjene zgolj za slikanje in organiziranje dejavnosti.  

 

- Ravnateljica opozarja, da so v vrtcu ugotovili, da nekateri otroci v žepih nosijo kovance, 

sladkarije, itd. To je velik problem, saj če pridejo te stvari v roke alergiku ali majhnemu otroku, 

ki daje vse v usta, lahko pride do alergijskih reakcij ali zadušitve.  

Nesreče se dogajajo, zato naj majhnih stvari, sestavljivih igračk in hrane starši NE 

DOVOLIJO OTROKOM NOSITI PO ŽEPIH IN V VRTEC.  

 

- Ravnateljica pove, da Vrtec Hrastnik organizira roditeljske sestanke v obliki izobraževanj  za 

starše glede na zaznane potrebe. Žal pa se starši teh izobraževanj, ki so zelo draga, ne 

udeležujejo. 



 

- Zapisnik 1. roditeljskega sestanka: gre za interni zapisnik in interne dogovore, ki niso za na 

javno spletno stran; vzgojiteljice so v septembru vse zapisnike obesile na oglasne deske ob 

igralnicah; v bodoče bodo zapisnike poslale staršem tudi preko aplikacije eAsistent.  

 

- Protokol komunikacije: ravnateljica še enkrat apelira na vse starše, da se za kakršnekoli 

informacije, težave najprej obrnejo na vzgojiteljico skupine; če se zadeva še vedno ne razreši, 

se obrnejo na predstavnika sveta staršev, nato predsednico sveta staršev in šele na koncu, ko 

res ne gre drugače, se obrnejo na ravnateljico vrtca; tako bo komunikacija lažja in bolj 

konstruktivna. 

 

Zapisnik zapisala: 

Polonca Cvelbar, predsednica Sveta staršev 


